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Verslag ledenvergadering 3 april 2023 
 
 
 

Aanwezig: Gerard Koetsier, Erik van de Belt, Rien Wijnen, Johnny Koetsier, Ingrid van de Wetering, 
Geert Bootsma, Gerwin Visscher, Jelle Bennik, Rita Koetsier, Judith Lutgerink, Albert Noordhof, Dick 
Kuiterman, José Morsink, Koen Wiessenberg, Petra de Ridder, Thom Berends, Kim de Ruiter, Arie 
Krijgsman, Sanne Wobbes, Gera van Eijk, Jos Mulder, Piter Goodijk, Simone Molenwijk ,Peter 
Houtsma ,Renate Meppelink-Mollink ,Naomi Versteegh 
 
In totaal zijn er 26 leden aanwezig waarvan 26 leden stemrecht hebben 
 
Afgemeld: Iris Molenwijk 
 
 
Notulist: Piter Goodijk 
VZ = voorzitter Jos Mulder 
 
1. Opening en mededelingen 
VZ opent de vergadering. Het was een turbulent jaar met veel veranderingen. Er moesten op korte termijn veel 
beslissingen worden genomen. Gelukkig is dit allemaal op een goed besproken manier verlopen en is er 
vanavond de kans om dit verder te bespreken. 
 
2. Ingekomen stukken 

•  Uitnodiging van De Zwolse Zot om tijdens de Kringdagen Zwolle-Zuid een muzikale bijdrage te leveren 
in de week van 16-25 juni. Knollentrekkers geven aan dat ze weekend van 17-18 juni op Ameland 
zitten. Erik gaat informeren bij de organisatie wat er precies verwacht wordt, op basis daarvan gaan 
we inventariseren of we mee kunnen doen 

 
3. Verslag ledenvergadering 28 maart 2022 
Het verslag wordt doorgenomen. Er zijn geen op of aanmerkingen. 
 
4. Jaarverslag secretaris 
Het jaarverslag wordt eveneens kort doorgenomen. Ook hier zijn geen op- of aanmerkingen op. 
Rien: De oliebollenactie verliep dit jaarwel  erg goed, maar het waren geen 9.000 zakken die verkocht waren, 
maar 9.000 bollen. 
 
5. Bestuursverkiezing 
Er hebben zich geen nieuwe kandidaten gemeld voor het bestuur. Jos geeft aan dat dit zijn laatste jaar als 
voorzitter zal zijn en dat hij hierna ook niet herkiesbaar zal zijn. Hij heeft hiervoor diverse redenen. Hij wil wel 
contactpersoon blijven voor de provincie, Young Notes, etc. De voorzittersactiviteiten wil hij in de loop van 
2023 al gaan afbouwen. Dit houdt in dat als er zich geen mensen melden die zich actief willen inzetten in een 
bestuursfunctie, het ook niet meer mogelijk zal zijn om concerten te organiseren. 
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6. Verslag van de kascommissie 
Erik v.d. Belt doet verslag. De kas is een maand geleden gecontroleerd door Erik en Karin. Johnny Koetsier was 
aanwezig als penningmeester van de Knollentrekkers. De banksaldi zijn vergeleken, boeken gecontroleerd  en 
steekproefsgewijs zijn er een aantal facturen gecontroleerd. Alles was dik in orde. 
 
7. Verkiezing kascommissie 
Erik verlaat de kascommissie en Karin blijft voor haar tweede jaar. Thom Berends sluit aan in de kaskommissie. 
Jose wordt 1e reserve en Ingrid 2e reserve. 
 
 
8. Financieel jaarverslag en rekening 2022 en begroting 2023 

Jaarverslag; 
Gera heeft het financieel jaarverslag op de beamer gezet en doorloopt het kort.  
Lesgeld is fors achteruit gegaan in 2022. In 2023 zijn er weer 2 nieuwe leerlingen gestart. Later in het jaar zullen 
we aan de slag met het benaderen van basisscholen voor een leerlingenproject. 
Verder zijn er dit jaar extra kosten geweest vanwege Martin die we langer uitbetaald hebben. Zaalhuur SIO is 
ook hoger geworden.  
 
Begroting: 
Het te ontvangen lesgeld wordt hoger vanwege nieuwe leerlingen.  
Muzikale medewerking: Hanze trophy SVI. Voor Koningsdag waren er te weinig mensen. 
Dit jaar doen we geen speculaasactie 
Diverse inkomsten: € 500 ontvangen in verband met muntjesactie Winkelcentrum Zwolle Zuid 
We willen proberen een Sponsoractie op te zetten. 
Artistieke leiding. We hebben geen kosten voor Herman meer, Wietske/Bouke zitten qua tarief iets hoger. 
Contributieverhoging voorstel 20,50.  
Erik: Wat is de afweging van het bestuur om de contributie te verhogen?  
Als we de slag nu niet slaan ga je al € 1.000 achterlopen op de begroting.  
Erik: We hebben een slinkend aantal leden, maar wel een flink kassaldo. Kunnen we dat niet gebruiken?  
In zicht van risico, willen we toch graag een kostendekkende begroting hebben. 
Naomi: wat valt onder Bestuurskosten? Bankkosten, strato mailadressen, kosten dirigent koffie/thee. 
Hielke: Kunnen we niet gewoon doorgaan met de speculaasactie in plaats van contributieverhoging? 
 
We houden een stemming over de voorgestelde contributieverhoging: 
Voor: 14 
Tegen: geen 
Blanco: 12 
Op dit moment nemen we hierover geen besluit, dit wordt in de eerstvolgende bestuursvergadering besloten.  
 
Vz bedankt de penningmeester voor het samenstellen en presenteren van het verslag. 
 
 
9. Vorderingen Young Notes 
De Young Notes hebben hun eigen vergadering gehad. Jelle doet kort verslag.  
Ze zijn goed op weg, maar er moet ook nog veel gebeuren. Vraag is om professionele hulp te krijgen bij 
opzetten website, social media. Banners/shirts.  
Bedoeling is om met Zwolle Unlimited mee te doen. Festival 27-28-29 mei.  
13 mei bij 10-11 perkplanten spelen. Flyers hiervoor opstellen. 
Jos: De budgeturen van Ilona Kevelam zijn op. Er zijn contacten met productieleiders, marketeers, 
websitebouwers. Zij kunnen een aantal uur aan Young Notes besteden. De fundatie ligt, nu moeten de Young 
Notes gaan opbouwen 
Het zou ook mooi zijn dat we de ervaring met opzetten publiciteit van YN gebruiken om in KNA door te voeren.  
Jelle: Het zou het mooist zijn als we van elkaar leren: Ervaring van KNA/Publiciteit YN 
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Naomi: Zijn de flyers er ook in het groot, om op te hangen? Sanne zijn we mee bezig, ook banners 
 
10. Rondvraag voor vertrekkende leden 
Er vertrekt niemand, er wordt geen gebruik gemaakt van deze rondvraag. 
 
11. Pauze 
 
Gespreksnotitie dirigent Wietske: 
Tips en tops.  
Peter – Wietske moet vrij veel volume gebruiken om het orkest te benaderen.  
Jos – Als Wietske met een klein groepje bezig is, is de rest stil 
 
Judith – We hadden afgesproken alleen nog popmuziek te spelen.  
Jos - Muziekcommissie bewaakt het dat er  een goede afwisseling is. 
 
Johnny – Heeft Young Notes met Bouke ook zo’n gesprek gehad? 
Jelle – Ja, was een positief gesprek  
 
 
12. Opleiding en werving 
Wij hebben momenteel leerlingen op trompet, klarinet, sax, drumles.  
Wietske heeft het voorstel voor een scholenproject. We kunnen scholen in Zwolle Zuid benaderen, om een 
leerlingenorkest tussen 18.00 en 19.00 in te vullen. Samen met de 2 bestaande leerlingen. Hier moeten we nog 
een dirigent voor vinden. Wietske heeft voor haarzelf nog niet besloten of ze dit kan doen ivm zwangerschap. 
Thom: Hoe zit het met de werving van de drummer? Er is een Facebook advertentie geplaatst. Chris is er op dit 
moment nog niet aan toe. Het is een moeizaam proces. Geert heeft er ook al veel aan gedaan. In heel Zwolle is 
het een probleem drummers te vinden voor orkesten. 
 
13. Verslag van de “Knollentrekkers”  

Zie bijgevoegd verslag 
 
14. Acties, optredens en overige activiteiten 
Voorstel is een sponsoractie op te zetten waarbij ondernemers voor € 150 p/j hun naam en logo kunnen 
vermelden op onze site. 
Hiervoor is € 900 gebudgetteerd. Zitten er binnen je netwerk ondernemers, probeer dan contact te leggen. De 
verdere uitwerking wordt dan door het bestuur gedaan. Het gaat om een overeenkomst voor 3 jaar. 
Rita: Donateursactie, gaat Ben dat opnieuw doen? Waarschijnlijk niet, dan moeten we het gaan verdelen onder 
de leden. 
Sinterklaasoptredens. Het waren er dit jaar best veel optredens. Muzikaal organiseren dat in kleinere clubjes 
kan worden opgetreden.  
Ingrid: ik zou zeggen met zn allen en wie niet kan die komt niet 
Naomi: dit was wel maximaal qua aantal optredens 
Erik: Maarssen was niet een leuk optreden. Voor 2 optredens hadden we genoeg bezetting. 
Jos, in september willen we duidelijk hebben wat de plannen met sint/kerst zijn qua aantal optredens. 
Hiervoor moeten we IJsselbolder/kievitsbloem zelf benaderen.  
De contacten van vorig jaar in september al benaderen. 
Simone: Dan moeten we later niet weer af zeggen om gebrek aan bezetting. Doordat we al een kleine bezetting 
hebben is het erg lastig om optredens te regelen. 
 
Wat betreft de Oliebollenactie waren er veel klachten over de kwaliteit. Er was iets misgegaan met het deeg. 
Volgende keer zal er beter op de kwaliteit worden gelet. 
 
Nieuwjaarsconcert – Ingrid: wat is toegevoegde waarde van Stadkamer? We trekken weinig publiek van buiten.  
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Jos – Het idee is volgend jaar een groot concert met andere muzikanten te organiseren.  
Deelname festival. Het is de bedoeling dat we volgend jaar naar Schiermonnikoog gaan. Datum wordt 
binnenkort bekend.  
Judith Theehuis op tijd inplannen najaar. Judith gaat informeren wanneer we daar kunnen spelen in 2024 
Judith Chocolatewalk Zwolle 
 
 
16. Rondvraag 
Geen punten 

 
 

Sluiting  
De voorzitter dankt alle aanwezigen voor hun inbreng en de nuttige aanvullingen op de plannen en sluit de 
vergadering. 


